
 

RADA ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE A. SLÁDKOVIČA SLIAČ 

Pionierska 9, 962 31 Sliač, rszssliac@gmail.com 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy konaného dňa 6. apríla 2022 o 17,00 hod. 

 

 

Prítomní členovia RŠ: 8  

1. Mgr. Jaroslav Benčík  

2. Mgr. Martina Kuzmová  

3. Mgr. Ingrid Majerská 

4. Mgr. Michaela Mikušková  

5. p. Andrej Roziak  

6. Mgr. Dávid Slavkovský  

7. doc. Ing. Andrea Sujová, PhD.  

8. p. Ivana Urdová  

Neprítomní členovia RŠ: 3 

1. Mgr. Miloslav Storoška (ospravedlnil sa) 

2. Daša Kochlicová (ospravedlnila sa) 

3. Mgr. Lucia Kapustová (ospravedlnila sa) 

Hostia: 1 

1. Mgr. Alžbeta Krúpová – riaditeľka školy  

 

 

 

Program:  

1. Otvorenie (Mgr. Kuzmová)  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Informácia o výchovno-vyučovacích výsledkoch za 1. polrok 2021/2022 (Mgr. 

Krúpová)  

4. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021 (Mgr. Krúpová)  

5. Informovanie o výsledkoch zápisu do 1. ročníka (Mgr. Krúpová)  

6. Výročná správa za rok 2021 (Mgr. Krúpová)  

7. Plán práce Rady školy na školský rok 2021/2022 (Mgr. Kuzmová) 

8. Rôzne, diskusia 

9. Uznesenia a záver.  

 

 

 

 

mailto:rszssliac@gmail.com


 

Zápisnica:  

1. Predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová otvorila zasadnutie Rady školy, 

privítala prítomných členov RŠ a 1 hosťa, p. A. Roziak prišiel o 17,17 hod. 

Konštatovala prítomnosť nadpolovičnej väčšiny členov a prítomných oboznámila s 

programom. Všetky dokumenty, ktoré sa na zasadnutí prerokovali, mali k dispozícii na 

pripomienkovanie všetci členovia Rady školy v elektronickej podobe pred zasadnutím 

Rady školy.  

 

2. Určenie zapisovateľa: p. I. Urdová a overovateľa zápisnice: Mgr. Michaela Mikušková. 

Voľba návrhovej komisie: Mgr. I. Majerská, Mgr. J. Benčík.  

 

3. Prerokovanie Informácie o výchovno-vyučovacích výsledkoch za 1. polrok 2021/2022. 

Informácie predniesla riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová. Pani riaditeľka 

informovala o projektových aktivitách a  športových akciách. Pani Mgr. Mikušková sa 

pýtala, prečo je toľko vymeškaných hodín na 1. a 2. stupni.  

 

Vyjadrila sa pani riaditeľka: 

 – na 1. stupni má neospravedlnené hodiny žiak (býva a študuje v zahraničí), ktorého 

rodičia sú v rozvodovom konaní, otec nesúhlasí, aby jeho syn študoval v zahraničí a tým 

pádom škola nemôže povoliť štúdium žiaka v zahraničí a musí mu vykazovať 

neospravedlnené hodiny.  

– na 2. stupni majú neospravedlnené hodiny žiaci zo Sielnice. 

 

4. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021. Správu predniesla riaditeľka 

školy Mgr. Alžbeta Krúpová. Pani riaditeľka oboznámila členov s rekonštrukciou 

školských šatní v B – bloku, realizovala sa výmena podlahy, vymaľovanie priestorov 

šatní a zakúpenie šatňových skriniek. Poďakovala vedeniu mesta, rade rodičov a 

kolegom za spoluprácu pri realizácii projektov. Pán Mgr. Benčík sa pýtal, prečo boli 

peniaze na konci roka vrátené na účet Mesta Sliač. Pani riaditeľka informovala 

prítomných, že sa jedná o projektové peniaze, ktoré môže škola používať postupne, celá 

suma bola vrátená na účet školy.  

 

5. Informovanie o výsledkoch zápisu do 1 ročníka. Tento bod je presunutý na ďalšiu 

schôdzu Rady školy z dôvodu, že zápis do 1. ročníka sa ešte len uskutoční – 6. a 7. apríla 

2022. Informovala pani riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová – prihlásených je 70 

žiakov.  

 

6. Výročná správa za rok 2021. Informovala riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová. 

 

7. Plán práce Rady školy na školský rok 2021/2022. Pani Mgr. Michaela Mikušková 

zodpovedá za formálnu úpravu správy.  

 

8. Rôzne a diskusia:  

Pani doc. Ing. Andrea Sujová, PhD. informovala, že kamerový systém je schválený 

v rozpočte mesta. Na ministerstve sú schválené financie na elektroinštaláciu (havarijný 

stav), oprava sa má realizovať po etapách, 1. etapa je navrhnutá na 1. stupni školy. Škola 

má žiadať, aby sa začalo v B-bloku. Je potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu 

na elektroinštaláciu, finančné prostriedky je možné využiť z rezervy školstva v rozpočte 

mesta.  



Pani doc. Ing. Andrea Sujová, PhD. sa pýtala na ukrajinských žiakov. Pani riaditeľka 

informovala prítomných členov, že momentálne je v škole 14 ukrajinských žiakov 

v triedach od 1. do 9. ročníka, ukrajinskí žiaci 2. stupňa majú doučovanie slovenského 

jazyka pravidelne každý utorok.  

 

Pani Mgr. Martina Kuzmová sa informovala, ako prebieha rekonštrukcia jedálne. Pani 

riaditeľka sa vyjadrila, že v súčasnosti už na prízemí školskej jedálne nie je Rodinné 

centrum, tento priestor by bol vhodný pre potreby školskej jedálne – kancelária pre 

hospodárku a vedúcu školskej jedálne. Súčasná kancelária by bola zrekonštruovaná 

a zväčšila by sa kapacita aj priestory školskej jedálne (nie kuchyne). 

 

Ďalej pani riaditeľka predniesla informáciu, že v škole je potrebné navýšenie oddelenia 

ŠKD z dôvodu, že boli stanovené maximálne počty žiakov v oddeleniach ŠKD 

a v súčasnosti je zapísaný väčší počet žiakov do 1. ročníka. 

 

9. Záver – predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová poďakovala prítomným 

členom Rady školy za aktívnu účasť na zasadnutí. Členovia návrhovej komisie 

predniesli návrh na uznesenia. Prítomní členovia s návrhom súhlasili.  

 

Uznesenia:  

Rada školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač  

 

 uznesenie : A/1-2022 Rada školy schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Mgr. 

Ingrid Majerská a Mgr. Jaroslav Benčík 

 

            za: 7,                   proti: 0,                  zdržali sa: 1,                 neprítomní: 3 

 

 uznesenie: B/1-2022 berie na vedomie Informáciu o výchovno-vyučovacích 

výsledkoch za 1. polrok 2021/2022 

 

            za: 8,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                  neprítomní: 3  

 

 uznesenie: B/2-2022 berie na vedomie Správu o výsledkoch hospodárenia školy 

za rok 2021 

 

za: 8,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                  neprítomní: 3  

 

 uznesenie: B/3-2022 berie na vedomie Výročnú správu za rok 2021 

 

za: 8,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                  neprítomní: 3  

 

 uznesenie: B/4-2022 berie na vedomie Plán práce Rady školy na školský rok 

2021/2022 

 

za: 8,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                  neprítomní: 3  

 

 

 

 

 

V Sliači dňa 6. apríla 2022  

 



 

 

Zapísala:  

p. I. Urdová, členka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač .......................................  

 

Overovateľ:  

Mgr. Michaela Mikušková, členka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač ................................  

 

Mgr. Martina Kuzmová, predsedníčka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač .......................... 

 


